

長榮大學校友會全國總會

應屆畢業生「校友會全國總會菁英獎」設置辦法

Chang Jung Christian University Alumni National Association Measures for the establishment of elite awards in the National Association of Fresh Graduates Alumni Association

- 一、 宗旨：本會為回饋母校，獎勵母校表現優異之應屆畢業生，特設置本獎。

Purpose: In order to give back to the alma mater and reward recent graduates with outstanding performance, the Association sets up this award.

- 二、 募集：本獎獎金來源，由本會邀請熱心校友及社會各界賢達人士踴躍捐助，藉以共襄盛舉。

Recruitment: The source of the prize money is from the association invited enthusiastic alumni and talented people from all walks of life to actively donate to participate in the grand event.

- 三、 獎勵對象、名額及方式：

- (一) 對象：凡就讀於母校各學院研究所、大學部之應屆畢業生，符合弱勢學生資格者。
- (二) 名額：各學院至多兩名(包括: 研究所、大學部)。
- (三) 獎勵方式：於畢業典禮頒予每名新台幣伍仟元整及獎狀乙面，予以鼓勵。

Reward objects, quotas and methods：

- (1) Target: All fresh graduates who are eligible for disadvantaged students who are studying in the research institutes and universities of their alma mater.
- (2) Quota: one in the research institute of each college and one in the university department.
- (3) Reward method: At the graduation ceremony, each student will be awarded NT\$ 5,000 and a certificate of merit for encouragement.

四、 申請條件、檢附文件：

(一) 申請條件：

1. 畢業前各學期學業之平均成績均達八十分(含)以上。
2. 操行成績每學期均達八十分(含)以上者，且無遭受記過處分者(含警告)。

(二) 應檢具之證明文件：相關應檢附之證明文件，若有未齊者，將視為無效件處理。

1. 申請表格正本一份。
2. 母校畢業學期以前之歷年成績單正本一份。
3. 學生證正反面影本一份(需有當學期之註冊章)。
4. 弱勢學生證明文件影本一份。

Application conditions:

1. All semesters before graduation have an average academic score of 80 points or more (inclusive).
2. Those who have a performance score of 80 points or more each semester, and no one has been penalized (including warning).

Documents to be checked：

The relevant supporting documents that should be attached, if there are not all, will be regarded as invalid.

1. One original application form.
2. A copy of the original transcript from the semester before graduation.
3. A copy of the front and back of the student ID card (with the registration stamp of the semester).
4. A copy of the supporting documents for disadvantaged students.

五、 本辦法經本會理監事聯席會議通過後實施，修正時亦同。

This method will be implemented after being approved by the joint meeting of the board of directors and supervisors, and the amendment will be the same.

長榮大學校友會全國總會

應屆畢業生「校友會全國總會菁英獎」申請表

Chang Jung Christian University Alumni National Association
Application Form for the Elite Award of the National Association of Fresh Graduates
Alumni Association

學生姓名 Name		連絡電話(手機) Mobile phone number	
學號 Student ID		系所名稱/班級 Department name/class	
戶籍地址 Residence address	□□□-□□		
通訊地址 Mailing address	□□□-□□		
e-mail			
學業平均成績 Academic average		操行平均成績 Average conduct	
檢附文件 Attach files	1. 畢業學期以前之成績單正本一份 One original transcript before graduation semester 2. 學生證正反面影本一份(需有當學期之註冊章) A copy of the front and back of the student ID card (with the registration stamp of the semester) 3. 弱勢學生證明文件影本一份(請加註與正本相符) A copy of the certificate of the disadvantaged student (please note that it matches the original)		
導師簽章 Tutor signature			
系所主任簽章 Dean of Department signature			
學院院長簽章 Dean of College signature			
學生聲明： 1. 本人為申領「校友會全國總會菁英獎」，所填具之相關資料一切均為屬實，若經查獲有任何不實或偽造情事，願放棄申領此獎之資格；若已領取，則願無條件全數繳回此獎金之全額，並負相關法律責任。 2. 本人同意親自出席畢業典禮授獎領取獎狀及獎金；若無法親自出席，必須出示證明，由校友會全國總會保留獎狀及獎金補發審核權。 3. 填寫本申請表辦理相關申請作業時，視同已同意本校及校友會全國總會蒐集、處理、利用個人資料；本表蒐集之個人資料，僅限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。			
申請者簽名_____			
日期民國_____年____月____日			

Student statement :

1. All relevant information filled in is true. If any false or forgery is found, I am willing to give up my eligibility to apply for this prize; if I have already received it, I am willing to unconditionally pay back the full amount of this prize, and the relevant laws will be violated responsibility.
2. Agree to attend the graduation ceremony in person to receive the award certificate and bonus; if you cannot attend in person, you must present a certificate. The National Alumni Association reserves the right to review the award and bonus reissue.
3. When filling in this application form for relevant application tasks, it is deemed that you have agreed to the collection, processing, and use of personal data by the school and the National Association of Alumni Associations; the personal data collected in this form is only used for specific purposes, and must not be used without the consent of the parties. Do not transfer to other purposes, and follow the school's data preservation and security control regulations.
- 4.

Applicant's signature_____

Date of signature_____

個資聲明：

1. 「校友會全國總會菁英獎」聯絡窗口：黃裕盛 老師，電話 06-2785123 #2510，信箱：yshuang@mail.cjcu.edu.tw
2. 填寫本申請表辦理相關申請作業時，視同您已同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料；本表蒐集之個人資料，僅限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。相關之告知事項請參閱本校網站 <http://www.cjcu.edu.tw/pims>
3. 本校個人資料保護連絡方式：台南市歸仁區長大路 1 號；電話：06-2785123#1022；信箱：pims@mail.cjcu.edu.tw

Personal Information Protection :

When you fill out this application form for relevant application tasks, it is deemed that you have agreed to the collection, processing, and use of your personal data by the school; the personal data collected in this form is only used for specific purposes, and will never be transferred without the consent of the person concerned. For other purposes, it shall be handled in accordance with the school's data preservation and safety control regulations.